

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2023-10-11

Närvarande: Tova Linder Nordberg, Leia Lanneskog, Isabella Åkertjärn, Jesper Eriksson, Klara Bergsten, Alicia Sundin, Anna Westerlund, Maria Törby, Lisa Linder.

Ej närvarande: Ewa Bingefors Wahlqvist

Plats och tid: FE243, 15.15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Anna Westerlund förklarar mötet öppnat kl. 15.17.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Alicia Sundin och Leia Lanneskog

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Representerat sektionen på SEKT-möte. Har tillsammans med informatören deltagit på informationsmöte inför Campus Skramlar. Har även deltagit på programråd.

§ 2.2 KASSÖR

Betalat fakturor och bokfört så långt som möjligt.

§ 2.3 INFORMATÖR

Har skickat ut månadsbrevet och påbörjat att presentera styrelsen på instagram. Har även varit på informationsmöte inför Campus Skramlar.

§ 2.5 AMO

Jag har varit på AMO-råd, uppdaterat fulvinsrunda testamente 2023 och varit på sektionsutbildning med StuFF.

§ 2.6 MANA

Beställt Ryggor

§ 2.7 MYSA

Uppdaterat testamentet för fulvinsrundan 2023.

§ 2.8 UB

Varit på UB-möte där fokus var att diskutera återkoppling, varit på programråd, läst kursutvärderingar samt varit på sektionsutbildning med StuFF.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Fortsatt jobbat med Flashback och HoH sittningen. Påbörjat presentationerna inför valperioden.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Inget postspecifikt

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Sektionsutbildning med StuFF. Fortsatt kontakt med alumner. Fortfarande i bokningsfasen för KVIA. Spridda datum över läsåret.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 SEKTIONSUTBILDNING UPPFÖLJNING

Tisdag den 10e Oktober var majoriteten av styrelsen på sektionsutbildning med StuFF. Utbildningen bestod av en presentation om vilka StuFF är och en workshop om samarbete, gemensamma mål och värderingar.

§ 3.2 ÖL OCH ORIENTERING

Preliminärt datum: 11 November

Projektgrupp: Alicia Sundin, Anna Westerlund, Ewa Bingefors Wahlqvist

§ 3.3 ADVENTSSITTNING

Kommer antingen att ske 1 december eller 8 december.

Leia Lanneskog har skickat bokningsförfrågan till HG om den 8 december.

Projektgrupp: Tova Linder Nordberg, Klara Bergsten, Leia Lanneskog, Maria Törby

§ 3.4 CAMPUS SKRAMLAR

Campus skramlar sker mellan 11-17 december. Bössan är öppen redan nu, bössan har öppet till vecka 51.

Förslag på datum: 12 december, 15 december

Projektgrupp: Leia Lanneskog, Maria Törby, Anna Westerlund, Isabella Åkertjärn

Förslaget är pepparkakstävling med PULS. Tävlingen kommer ha inträde som går till bössan. Leia Lanneskog kontaktar PULS marknadsföringsansvarig.

Annat förslag på aktiviteter är auktion på adventssittning.

§ 3.5 YTTERLIGARE VISIONER

Ewa Bingefors Wahlqvist: Planerar att ha en Systuga i november där vi bjuder in uncrew och en till studiestuga i december där vi serverar julfika och bjuder in KodVet.

Alicia Sundin: Inspirationsföreläsning i November.

Tova Linder Nordberg: Kontakta KodVet för att se över hur det går med den nya hemsidan.

Klara Bergsten: Presentation om vad AMO innebär på sociala medier, arrangera KogVet-lunch och kolla över KVIT-posten.

Leia Lanneskog: Ölorientering och miljöevent på höstterminen.

Isabella Åkertjärn: Rusta upp förrådet och sektionsrummet

Jesper Eriksson: KogVet-lunch och studiestugor

§ 3.6 HÖSTMÖTE

Datum: 28 November

Projektgrupp: Anna Westerlund, Tova Linder Nordberg, Isabella Åkertjärn, Klara Bergsten

Projektgruppen bokar in en träff för att planera höstmötet och kontaktar StuFF.

Inför höstmötet bokar projektgruppen även in en träff där styrelsens medlemmar går igenom stadgar.

§ 3.7 NY PROGRAMANSVARIG

StuFF har kontaktat Anna Westerlund och bett om synpunkter på de nya programansvariga.

Vi hade inget att tillägga.

§ 3.8 SU-PROJEKT

Vi väntar på mail från StuFF om information.

Förslag på vad vi vill göra: Revidera stadgar, rusta upp förråd och sektionsrum.

§ 3.9 OVVAR OCH OVVE-PAKET

Jesper Eriksson beställer revärer och kollar ifall vi har märken och matlådor till ovvepaket.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 16/10 kl 12:15 i FE244

§ 6 BORDET RUNT

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Representera sektionen på FUM samt förbereda inför höstmöte.

§ 6.2 KASSÖR

Fortsätta betala fakturor och bokföra.

§ 6.3 INFORMATÖR

Fortsätta att presentera styrets medlemmar på instagram.

§ 6.5 AMO

Inget ärende är pågående

§ 6.6 MANA

Förbereda inför Kodhäng. Kolla status på ovve-beställningen.

§ 6.7 MYSA

Fixa styrelse kick-off.

§ 6.8 UB

Uppdatera kursutvärderingsmallen för kandidaten.

§ 6.9 MÄSTERICHEF

Jobba med Flashback, HoH.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Förhoppningsvis ha möte med Nederländerna.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsatt arbete med KVIA.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Anna Westerlund förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Tova Linder Nordberg



Ordförande: Anna Westerlund



Justerare: Leia Lanneskog



Justerare: Alicia Sundin

